



## FAQs

### Better Futures အစီအစဉ်က ဘာလဲ?

JBS USA နဲ့ Pilgrim's တို့က Better Futures ကို အမေရိကန်ကျေးလက်ဒေသတွေမှာ အကြီးဆုံး တက္ကသိုလ်သင်တန်းကြေး အကူအညီအစီအစဉ် ဖြစ်စေဖို့နဲ့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အဖွဲ့ဝင်တွေနဲ့ သူတို့ရဲ့ မိသားစုဝင်တွေကို သူတို့ရဲ့ အထက်တန်းပညာ အိပ်မက်တွေ (အဆင့်ဒီဂရီတွေ၊ စက်မှုလက်မှုပညာ သက်သေခံလက်မှတ်တွေ) ကို လိုက်လံလိုက်စားဖို့ အခွင့်အရေးပေးဖို့ တည်ဆောက်နေပါတယ်။

### အဖွဲ့အစည်းက Better Futures အစီအစဉ်ကို ဘာကြောင့် ပေးသလဲ?

Better Futures အစီအစဉ်က ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အဖွဲ့ဝင်တွေအတွက် ပိုမိုကောင်းမွန်တဲ့ အနာဂတ်အတွက် အခွင့်အရေးတစ်ခု ဖန်တီးဖို့ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ မစ်ရှင်နဲ့ ကိုက်ညီပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့က ကွန်မြူနတီကောလိပ်တွေနဲ့ နည်းပညာကျောင်းတွေက အဖွဲ့ဝင်တွေနဲ့ သူတို့ရဲ့ မိသားစုဝင်တွေကို သူတို့ရဲ့ အနာဂတ်ရည်မှန်းချက်တွေကို လုပ်ဆောင်နေစဉ်မှာ လေ့လာဖို့၊ ဖွံ့ဖြိုးဖို့နဲ့ ကြီးထွားဖို့ အခွင့်အရေးပေးတယ်လို့ ယုံကြည်ပါတယ်။

### အစီအစဉ်က ဘယ်နှစ်ကရက်ဒစ်ကို ဖုံးလွှမ်းသလဲ?

အစီအစဉ်က အတည်ပြုထားတဲ့ ကျောင်းသားတွေအတွက် သင်တန်းကြေးအတွက် ဒေါ်လာပမာဏ တစ်ခုကို ဖုံးလွှမ်းပေးပါတယ်။ ဒီဒေါ်လာပမာဏတွေက တစ်ဆက်တစ်ဆက် \$1,750၊ တစ်နှစ်ကို \$3,500၊ နဲ့ တစ်ကျောင်းသားကို \$7,000 ဖြစ်ပြီး အစီအစဉ်က ပေးတဲ့ အကူအညီနဲ့ ပေါင်းစပ်ပြီးနောက်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ယခင်က အစီအစဉ်က တစ်ဆက်တစ်ဆက် \$1,500၊ တစ်နှစ်ကို \$3,500၊ နဲ့ တစ်ကျောင်းသားကို \$5,000 ကို ဒေသခံ ကွန်မြူနတီကောလိပ်တွေမှာ ဖုံးလွှမ်းပေးပြီး တစ်ဆက်တစ်ဆက် 15 ကရက်ဒစ်၊ တစ်နှစ်ကို 30 ကရက်ဒစ်၊ နဲ့ Rio Salado College မှာ စာရင်းသွင်းထားရင် အစီအစဉ်အတွက် စုစုပေါင်း 60 ကရက်ဒစ် အထိ ဖြစ်ပါတယ်။ ပေးထားတဲ့ သင်တန်းကြေး အကူအညီတိုးမြှင့်ခြင်းက အဖွဲ့ဝင်တွေကို သင်တန်းအကရက်ဒစ်နဲ့ အကရက်ဒစ်မပါသော သင်တန်းတွေမှာ စာရင်းသွင်းခွင့်ပေးဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

### ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အဖွဲ့ဝင်တွေအတွက် ပေးထားတဲ့ အကူအညီက ဘာတွေလဲ?

Better Futures အစီအစဉ်ကျောင်းသားတွေက သင်တန်းကြေး အကူအညီရရှိမီ တစ်နှစ်ကို \$500 အထိ အထွေထွေကြေးနဲ့ စာအုပ်တွေကို ပေးဆောင်ရမယ်လို့ မျှော်လင့်ရပါတယ်။ ကုမ္ပဏီက သင်တန်းကြေးနဲ့ အထွေထွေကြေးအချို့ကို ဖုံးလွှမ်းပေးပြီး တစ်ကျောင်းသားစီအတွက် အထွေထွေကုန်ကျစရိတ်ကို နိမ့်စွာ

ထားရှိပါတယ်။ အထွေထွေကြေးနဲ့ စာအုပ်တွေကို ထည့်သွင်းမထားပဲ Better Futures အစီအစဉ်ကျောင်းသားတွေမှာ တည်နေရာနဲ့ ကျောင်းအလိုက် ကွဲပြားတဲ့ အပိုကုန်ကျစရိတ်အချို့ ရှိနိုင်ပါတယ် (တစ်ခုချင်းစီ သင်တန်းကြေး၊ ဓာတ်ခွဲခန်းကြေး၊ ကားပါကင်ခွင့်ပြုချက်တွေ အပါအဝင်)။ သင့်မိတ်ဖက်ကျောင်းက သင့်ဒီဂရီအစီအစဉ်၊ သင်တန်းဝန်ထမ်းနဲ့ ငွေကြေးအကူအညီပရိုဖိုင်အပေါ်မူတည်ပြီး ကုန်ကျစရိတ်တွေကို ခန့်မှန်းဖို့ ကူညီနိုင်ပါတယ်။

**FAFSA က ဘာလဲ?**

အမေရိကန်ပညာရေးဌာနက ကျောင်းသားတစ်ဦးရဲ့ ငွေကြေးအခြေအနေအပေါ်မူတည်ပြီး တက္ကသိုလ်အတွက် အခြေခံလိုအပ်ချက်အပေါ်မူတည်တဲ့ ဖက်ဒရယ်ငွေကြေးအကူအညီရရှိနိုင်မှုကို သတ်မှတ်ဖို့ FAFSA (Free Application for Federal Student Aid) ဖောင်ကို အသုံးပြုပါတယ်။ ဒီအကူအညီက ဖက်ဒရယ်၊ ပြည်နယ်၊ နဲ့ ဒေသခံ အစီအစဉ်တွေကို အပါအဝင် ဖြစ်နိုင်ပါတယ်။

**FAFSA ကို ဘာကြောင့် ပြီးစီးဖို့ လိုအပ်တာလဲ?**

ကျွန်တော်တို့က Better Futures အစီအစဉ်ကျောင်းသားတွေကို တစ်ဦးချင်းစီရဲ့ ပညာရေးကုန်ကျစရိတ်ကို လျှော့ချဖို့ FAFSA ပြီးစီးမှုကို ပြီးစီးဖို့ လိုအပ်ပါတယ်။ FAFSA ကို ပြီးစီးခြင်းဖြင့် သင်သည် သင်တန်းကြေးနှင့် စာအုပ်ကုန်ကျစရိတ်ကို ဖုံးလွှမ်းမည့် အကူအညီအတွက်သာမက အခြားပညာရေးကုန်ကျစရိတ်များ (နည်းပညာ၊ တစ်ခုချင်းစီ သင်တန်းကြေး၊ သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး၊ လက်ကွက်များ စသည်တို့) ကိုလည်း ကူညီပေးနိုင်သည်။ ကုမ္ပဏီနှင့် သင်ရရှိသည့် ငွေကြေးအကူအညီအကြား သင့်ကွန်မြူနတီ သို့မဟုတ် နည်းပညာကောလိပ်ပညာရေးသည် အပြည့်အဝ အခမဲ့ဖြစ်နိုင်သည်။

ကျောင်းသားတစ်ဦး FAFSA အတွက် မသင့်တော်ပါက အကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးပြုရန် ရွေးချယ်စရာများကို ဆွေးနွေးရန် [betterfutures@jbsa.com](mailto:betterfutures@jbsa.com) ကို ဆက်သွယ်ပါ။

**အစီအစဉ်က အခြားငွေကြေးအကူအညီတွေနဲ့ ဘယ်လို အလုပ်လုပ်သလဲ?**

Better Futures အစီအစဉ်က ကောလိပ်ကုန်ကျစရိတ်ကို လျှော့ချဖို့ နောက်ဆုံးဒေါ်လာမော်ဒယ်အဖြစ် လည်ပတ်ပါတယ်။ ကုမ္ပဏီ၏ ကတိကဝတ်သည် ကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းစီအတွက် စိတ်ကြိုက်ဖြစ်ပြီး ဖက်ဒရယ်၊ ပြည်နယ်၊ နဲ့ ဒေသခံ အစီအစဉ်များနှင့် ဘွဲ့များကို လျှောက်ထားပြီးနောက် ကျန်ရှိသော သင်တန်းကြေးလက်ကျန်ကို ပေးဆောင်သည်။

**အစီအစဉ်က အဖွဲ့ဝင်ရဲ့ အခွန်တွေကို ဘယ်လို သက်ရောက်သလဲ?**

Better Futures အစီအစဉ်သည် အဖွဲ့ဝင်များအတွက် အခွန်ကင်းလွတ်သော်လည်း မူဝါဒအရ ကင်းလွတ်မည်မဟုတ်ပါ။ အကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးပြုခြင်းအတွက် အခွန်တာဝန်ဖြစ်နိုင်ခြေကို နားလည်ရန် သင့်အခွန်ပြင်ဆင်ရေးအကူအညီကို အကြံပြုပါသည်။

**တစ်ချိန်တည်းမှာ ဘယ်နှစ်ယောက် အသုံးပြုနိုင်သလဲ?**

ပါဝင်ခြင်းကို တစ်ချိန်တည်းတွင် တစ်ဦးချင်းစီ သို့မဟုတ် အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးချင်းစီအတွက် တစ်ဦးချင်းစီ သာ ခွင့်ပြုသည်။ အရည်အချင်းပြည့်မီသော အဖွဲ့ဝင်များသည် များစွာသော မိသားစုဝင်များနှင့်အတူ အကျိုးခံစားခွင့်ကို မကြာခဏ အသုံးပြုနိုင်သော်လည်း အစီအစဉ်ကို တစ်ချိန်တည်းတွင် မိသားစုဝင်တစ်ဦးသာ အသုံးပြုနိုင်သည်။

**ကျွန်ုပ်၏ ဇနီး/ခင်ပွန်းသည် ကုမ္ပဏီတွင် လုပ်ကိုင်နေပါက ကျွန်ုပ်တို့နှစ်ဦးစလုံး အကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးပြုနိုင်ပါသလား။**

အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးစီသည် သူတို့ကိုယ်တိုင် သို့မဟုတ် တစ်ဦးချင်းစီအတွက် တစ်ဦးချင်းစီ သာ အကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးပြုနိုင်သည်။

**ကျွန်ုပ် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်၏ မိသားစုဝင်သည် လိုက်နာရမည့် သတ်မှတ်ထားသော သင်တန်းများ ရှိပါသလား။**

မရှိပါ။ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် မိသားစုဝင်များသည် မိမိတို့ စိတ်ကြိုက် သင်တန်းများ သို့မဟုတ် ဘွဲ့အစီအစဉ်များကို ရွေးချယ်နိုင်သည်။ သို့သော် ကုမ္ပဏီတွင် အလုပ်နှင့် သက်ဆိုင်မှု သို့မဟုတ် အလုပ်အကိုင် လမ်းကြောင်းကို သက်သေပြရန် ဒေသခံ HR အဖွဲ့များနှင့် အလုပ်လုပ်သော အဖွဲ့ဝင်များသည် ထပ်မံငွေထောက်ပံ့မှုအတွက် ခွင့်ပြုချက်ရနိုင်သည်။

**ကျွန်ုပ်အနီးတွင် အသိုင်းအဝိုင်း သို့မဟုတ် နည်းပညာကောလိပ် မရှိပါက ဘာလုပ်ရမည်နည်း။**

Better Futures အစီအစဉ် သင်တန်းကြေးကို လျှောက်ထားရန် ကျောင်းသားသည် ခရိုင်နှင့်/သို့မဟုတ် ပြည်နယ် သင်တန်းကြေးနှုန်းများအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီရမည်။ အဆောက်အဦအနီးတွင် အဖော်အချင်းကျောင်းများ မရှိပါက သို့မဟုတ် ဒေသခံကောလိပ်အဖော်အချင်းတွင် ကိုယ်တိုင် အကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးပြု၍ မရနိုင်ပါက အဖွဲ့ဝင်များကို ရရှိနိုင်သော သင်တန်းများအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ အွန်လိုင်းကောလိပ်အဖော်အချင်းဖြစ်သည့် Rio Salado College သို့ ဦးတည်ပါမည်။

**ကျွန်ုပ်၏ အလုပ်အချိန်အတွင်း သင်တန်းများကို လက်ခံနိုင်ပါသလား။**

အဖွဲ့ဝင်များသည် သင်တန်းများ သို့မဟုတ် သင်တန်းအလုပ်များကို ပြီးစီးရန် အလုပ်အချိန်အတွင်း အလုပ်မှ ခွင့်မပြုပါ။ Better Futures Program ကို အသုံးပြုလိုသော အဖွဲ့ဝင်များသည် မိမိတို့၏ အလုပ်အချိန်အပြင်တွင် ပြုလုပ်ရန် စီစဉ်ရမည်။

**ကျွန်ုပ်၏ မိသားစုဝင် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်သည် အချိန်ပိုင်းစာရင်းသွင်းပါက အကျိုးခံစားခွင့်၏ ကျန်ရှိသော အပိုင်းကို အခြားမိသားစုဝင်တစ်ဦး အသုံးပြုနိုင်ပါသလား။**

မရှိပါ။ ကျောင်းသား၏ စာရင်းသွင်းမှုအခြေအနေကို မထည့်သွင်းပါက အကျိုးခံစားခွင့်သည် တစ်ဦးချင်းစီ သို့မဟုတ် တစ်ဦးချင်းစီအတွက် တစ်ဦးချင်းစီသာ ရရှိနိုင်သည်။

**သုံးလပတ်အတွင်း ကုမ္ပဏီ၏ ဝန်ထမ်းဖြစ်ရပ်မှတ်တမ်းမှ ထွက်သွားပါက ဘာဖြစ်မည်နည်း။**

အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးသည် သုံးလပတ်အတွင်း ကုမ္ပဏီ၏ ဝန်ထမ်းဖြစ်ရပ်မှတ်တမ်းမှ ထွက်သွားပါက အရည်အချင်းပြည့်မီသော ကျောင်းသား(များ)သည် အစီအစဉ်တွင် သုံးလပတ်ကို ပြီးစီးခွင့်ပြုမည်ဖြစ်ပြီး ထို့နောက် အကျိုးခံစားခွင့်မရရှိနိုင်တော့ပါ။

**ကုမ္ပဏီသည် အဖော်အချင်းကောလိပ်များကို မည်သို့ ရွေးချယ်ခဲ့သနည်း။**

JBS USA နှင့် Pilgrim’s HR အဖွဲ့ဝင်များသည် အဆောက်အဦများနှင့် ကောလိပ်များအကြား ယခင် ဆက်ဆံရေးများနှင့် အဆောက်အဦများနှင့် နီးစပ်မှုအပေါ် အခြေခံ၍ ခွင့်ပြုထားသော အဖော်အချင်းကောလိပ်များကို ရွေးချယ်ခဲ့သည်။ Hometown Strong အစီအစဉ်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကတိကဝတ်ကို အားဖြည့်ရန် ကူညီရန်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းများတွင် မျိုးဆက်များအတွက် အကျိုးသက်ရောက်မှု ရှိသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ပေးရန် ကတိကဝတ်ပြုထားပါသည်။ ဤအခါတွင် ကျွန်ုပ်တို့၏ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုများ၏ အနာဂတ်များနှင့် အဖော်အချင်းကောလိပ်များတွင် ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်သည်။

**ကျွန်ုပ်တို့သည် ကုမ္ပဏီတွင် စတင်လုပ်ကိုင်ပြီး မကြာမီ Better Futures Program တွင် ပါဝင်နိုင်ပါသလား။**

Better Futures Program သည် အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးချင်းစီ သို့မဟုတ် အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးချင်းစီ၏ ကလေးမိသားစုဝင်တစ်ဦးချင်းစီကို အခမဲ့ အသိုင်းအဝိုင်းကောလိပ် သို့မဟုတ် နည်းပညာကျောင်း သင်တန်းကြေးကို ပေးသည်။

- တက်ကြွသော ဝန်ထမ်းတစ်ဦးဖြစ်သည်။
- ကောင်းမွန်သော အခြေအနေတွင်ရှိသည်။
- ကုမ္ပဏီတွင် အချိန်ပြည့်ဝန်ထမ်းအဖြစ် လွန်ခဲ့သော ခြောက်လအတွင်း အလုပ်လုပ်ခဲ့သည်။
- တစ်နှစ်လျှင် အခြေခံလစာ \$130,000 မကျော်လွန်ပါ။
- မိသားစုဝင် သို့မဟုတ် အဖွဲ့ဝင်၏ အသိုင်းအဝိုင်းကောလိပ်သင်တန်းအတွင်း ကုမ္ပဏီတွင် ဆက်လက်လုပ်ကိုင်နေသည်။

**JBS USA နှင့် Pilgrim’s သည် အဖော်အချင်းကောလိပ်ကို မည်သို့ ပေးချေမည်နည်း။**

အဖော်အချင်းကောလိပ်သည် သင်တန်းကြေးကို တစ်သင်တန်းကာလစီအတွက် ကုမ္ပဏီအား ငွေတောင်းခံလွှာပေးပို့မည်ဖြစ်ပြီး ကုမ္ပဏီသည် အဖော်အချင်းကောလိပ်တွင် Better Futures အစီအစဉ်ကို အသုံးပြုသော အတည်ပြုထားသော ကျောင်းသားများအတွက် သတ်မှတ်ထားသော

သင်တန်းကြေးအကူအညီငွေပမာဏကို တိုက်ရိုက်ပေးချေမည် (FAFSA ပြီးဆုံးပြီးနောက်သာဖြစ်သည်)။  
ကောလိပ်များသည် အချိန်ကာလ (အများအားဖြင့် သင်တန်းကာလ၏ နှစ်ပတ်အတွင်း) ပြီးဆုံးပြီးနောက် ကုမ္ပဏီသို့  
ငွေတောင်းခံလွှာများ ပေးပို့သည်။

**ကုမ္ပဏီသည် ငွေတောင်းခံလွှာကို ပေးချေရန် မည်မျှကြာမည်နည်း။**

အများအားဖြင့် ကုမ္ပဏီသည် ငွေတောင်းခံလွှာကို လက်ခံရရှိပြီး 30 ရက်အတွင်း ပေးချေမည်။ ကောလိပ်များသည်  
ကျောင်းသားအကောင့်တစ်ခုစီသို့ သင်တန်းကြေးကို ချီးမြှင့်ရန် တာဝန်ရှိသည်။ Better Futures အစီအစဉ်သည်  
ပြန်အမ်းငွေအစီအစဉ် မဟုတ်ပါ။

**ဤအကျိုးခံစားခွင့်ကို ကျွန်ုပ်၏ မြေးများအတွက် အသုံးပြုနိုင်ပါသလား။**

အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးသည် သူ၏ မြေးများကို တစ်ဦးချင်းစီ ထိန်းသိမ်းမှုရှိပါက မြေးများသည် အကျိုးခံစားခွင့်အတွက်  
အရည်အချင်းပြည့်မီသော မိသားစုဝင်များအဖြစ် သတ်မှတ်သည်။ ဤကိစ္စများတွင် အဖွဲ့ဝင်များကို တစ်ဦးချင်းစီ  
ထိန်းသိမ်းမှု သက်သေပြရန် တောင်းဆိုမည်။

**ဤအကျိုးခံစားခွင့်ကို ကျွန်ုပ်၏ ဇနီး/ခင်ပွန်းအတွက် အသုံးပြုနိုင်ပါသလား။**

Better Futures အစီအစဉ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ အဖွဲ့ဝင်များ၏ ဇနီး/ခင်ပွန်းများကို မဖုံးလွှမ်းပါ။

**ကျွန်ုပ်၏ စက်ရုံအတွက် အဖော်အချင်းကောလိပ်နှင့် ကွာခြားသော ပြည်နယ်တွင် နေထိုင်ပါက ဘာလုပ်ရမည်နည်း။**

အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးသည် သူ၏ စက်ရုံ၏ အဖော်အချင်းကောလိပ်နှင့် ကွာခြားသော ပြည်နယ်တွင် နေထိုင်ပါက အဖွဲ့ဝင်  
သို့မဟုတ် မိသားစုဝင်ကလေးသည် Rio Salado College အွန်လိုင်းအဖော်အချင်းရွေးချယ်မှုကို အသုံးပြုရမည်။

**ဤစာရွက်စာတမ်းကို အရည်အသွေးတိုးတက်မှုအတွက် အတုအယောင် ဉာဏ်ရည်ကို အသုံးပြု၍  
ဘာသာပြန်ထားသည်။ ဘာသာပြန်မှုတွင် ဖြစ်ပေါ်နိုင်သော အမှားများသည် ပေးထားသော အချက်အလက်များ၏  
မူရင်း အင်္ဂလိပ်စာရင်းကို မကျော်လွန်သင့်ပါ။**